
Skrivelse till idrottsnämnden 

 

Skrivelse om solcellsutbyggnad i fastighetsbestånd 

Stockholms stads målsättning för solenergi är att energiproduktion baserad på solenergi (el 

och värme) ska öka med 100 procent till och med 2023 jämfört med motsvarande produktion 

2018. Det innebär en fördubbling gentemot de redovisade siffrorna för 2019 så det återstår 

mycket arbete för att nå målet, och investeringstakten riskerar även att bli onödigt baktung. 

Vänsterpartiet har mer ambitiösa mål för produktionen av solenergi än den nuvarande 

majoriteten och vi tror inte heller att de nödvändiga investeringarna kan vänta i förhoppning 

om en senare höjd utbyggnadstakt.  

  

Mot bakgrund av detta skulle vi vilja fråga följande: 

 

1. Hur stor andel av ert nuvarande fastighetsbestånd används för energiproduktion 

baserad på solenergi?   

2. Hur stor andel utgör detta av de fastigheter i ert nuvarande bestånd som ni bedömer 

skulle kunna användas för energiproduktion baserad på solenergi?   

3. Hur ser era nuvarande planer för utbyggnad av energiproduktion baserad på solenergi 

i ert fastighetsbestånd? 

4. Ser ni några hinder för en ökad utbyggnad såväl som en ökad utbyggnadstakt av 

energiproduktion baserad på solenergi i ert fastighetsbestånd? 
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